

DIGI+ X TCA X 平權 聯合成果展

全球數位新星大賞暨數位平權論壇

Global Digital Talent Awards & Digital Equality Forum

主辦單位 /
DIGI+ 數位發展部數位產業署
Department for Digital Industries, MOEA

執行單位 /
財團法人資訊工業策進會
INSTITUTE FOR INFORMATION INDUSTRY

DIGI+ Talent 跨域數位人才加速躍升計畫
Accelerator & Jumpstart Program

TALENT CIRCULATION ALLIANCE

時間

2024/11/26(二) ~ 11/27(三)

地點

台北文創6樓多功能廳
台北市信義區菸廠路88號6樓

議程

DAY 1

10:00	展覽開放參觀
10:00~12:00	專題研習成果競賽
12:00~13:00	休息時間
13:00~18:00	專題研習成果競賽

DAY 2

10:00~12:00	海外實習成果競賽
12:00~13:00	競賽結果統計時間
13:10~13:30	長官致詞暨合影
13:30~14:30	全球數位新星大賞 頒獎典禮
14:30~15:00	中場休息/茶敘
15:00~16:30	數位平權論壇

敬愛的貴賓，您好：

由數位發展部數位產業署指導、財團法人資訊工業策進會執行的「跨域數位人才加速躍升計畫」，2024年集結人工智慧、資料科學、智慧聯網、智慧內容、數位行銷等五大領域，7家法人機構、27家企業擔任實務研習單位，共培育161位台灣學生與45位來自18國之在臺外籍生，以產業出題、學研解題之模式，展開200小時實務專題研習培訓，完成實務專題成果。並於臺灣人才國際實習培訓中，鏈結6間位於4國的海外單位進行240小時實習，培育18位臺灣人才，完成成果交流分享。

為展現計畫成果，特辦理「DIGI+ X TCA全球數位新星大賞」期末成果發表，活動內容包括期末專題攤位展示、實務專題簡報競賽、優良研習單位表揚、成果交流發表與頒獎典禮等。

本活動謹訂於11月26日(二)至11月27日(三)於台北文創6樓多功能廳舉行，誠摯邀請您蒞臨指導，共襄盛舉。

DIGI+ Talent 跨域數位人才加速躍升計畫辦公室 敬邀

DIGI+ X TCA X 平權 聯合成果展

全球數位新星大賞暨數位平權論壇

Global Digital Talent Awards & Digital Equality Forum

主辦單位 /
DIGI+ 數位發展部 數位產業署
Ministry of Digital Affairs
Administration for Digital Industries, MOEA

執行單位 /
財團法人資訊工業業協會
INSTITUTE FOR INFORMATION INDUSTRY

DIGI+ Talent
跨國數位人才加速與跳起點
Accelerator & Jumpstart Program

TALENT CIRCULATION ALLIANCE

DATE

Nov. 26 (Tue.) ~ Nov. 27 (Wed.)

AVENUE

6F Function Room, "Taipei New Horizon"
(6F., No. 88, Yanchang Rd., Xinyi Dist., Taipei City)

AGENDA

DAY 1

10:00	Projects Exhibition
10:00~12:00	Projects Competition
12:00~13:00	Lunch Break
13:00~18:00	Projects Competition

DAY 2

10:00~12:00	TCA-Outbound Competition
12:00~13:00	Lunch Break
13:10~13:30	Speech & Group Photo
13:30~14:30	Global Digital Talent Awards Ceremony
14:30~15:00	Tea Time
15:00~16:30	Digital Equality Forum

Dear Esteemed Guests,

We are pleased to invite you to the final presentation of the "DIGI+ X TCA Global Digital Talent Awards and Digital Equality Forum," a key event of the "DIGI+ Talent Accelerator and Jumpstart Program," guided by the Administration for Digital Industries within the Ministry of Digital Affairs and executed by the Institute for Information Industry (III).

In 2024, this program has brought together five major fields—Artificial Intelligence, Data Science, Smart IoT, Smart Content, and Digital Marketing. Collaborating with 7 institutions and 27 companies as practical training partners, we have trained 161 Taiwanese students alongside 45 international students from 18 countries studying in Taiwan. Through a model where industries propose challenges and academia provides solutions, the students participated in 200 hours of practical project training, successfully completing various real-world projects.

Furthermore, in the Taiwanese Talent International Internship, we connected with 6 overseas organizations from 4 countries, facilitating 240 hours of remote and onsite internships for 18 Taiwanese talents, culminating in a fruitful exchange of results.

To showcase the program's achievements in 2024, the final presentation event will include booth exhibition, project presentation competition, commendation ceremony for outstanding Training Institutions, completion presentation, and awards ceremony.

The event will be held from November 26th (Tuesday) to November 27th (Wednesday) at the multifunctional hall (6F) of Taipei Creative Center. Please join us and grace the event with your presence!

Warm regards,
DIGI+ Talent Accelerator and Jumpstart Program Office